
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 12.4.2023. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
volba ověřovatelů zápisu.  

 
2) Rozpočtová změna č.1/2023 (RZ1.2023). 

 
3) Optická síť v obci-stanovisko. 

 
4) PD kanalizace-p.Fátor. 

 
5) Diskuse nad předloženými návrhy o dalším směřování obce-formování 

obecní vize. 
 

6) Ostatní, diskuse, závěr. 
 

      
 
Zápis pořízen: 19.4.2023   vyvěšeno: 21.4. 2023  sejmuto: 
 
Přítomni:   Z.Medek, K.Medková, Ing.Hrnčíř, M.Beran, Ing.Rezek, P.Tojnar, 
M.Putnová. 
                                                         
 
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 7 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni P. Tojnar a 
Z.Medek. Zápis a usnesení z minulého zasedání byly bez připomínek a staly 
se právoplatnými, starosta požádal o rozšíření programu o dva body-nový 
program byl schválen. 7 pro  
 
2.) Zastupitelé vzali na vědomí předloženou RZ1/2023. 
 
3.)a) Paní místostarostka předložila k vyhodnocení dotazník-zájem obce o 
realizaci optické sítě, prezentované na veřejném zasedání Ing.Šrámkem. 
Vzhledem k většinovému souhlasu občanů zastupitelé vyjádřili s realizací 
v obci Divec souhlas.7 pro  
      
     b) Dalším bodem bylo vyhodnocení zájmu občanů na zřízení knihovny 
v prostorách budovy OÚ. Vzhledem k většinovému nezájmu občanů o tuto 
službu zastupitelé vyjádřili nesouhlasné stanovisko k tomuto návrhu. 7 pro 
      
4.) Zastupitelé vzali na vědomí předloženou RZ2/2023.  
 
5.) Zastupitelé projednali a vyjádřili souhlas s předloženou smlouvou na 
přidělení dotace na MHD ze strany KúKHK. 7 pro    
 



6.) Zastupitelé posoudili a schválili předloženou PD p.Fátora na realizaci 
přípojky splaškové kanalizace za stanovených podmínek. 7 pro 
      
7.)  Zastupitelé a přítomná veřejnost hledali společný pohled na prvotní 
návrhy, které byly ke směřování obce předloženy. Zastupitelé pí.Putnová a 
p.Rezek předložili soubor návrhů, na které nebylo možné konkrétně 
odpovědět a budou dále diskutovány. P.Mach předložil seznam konkrétních, 
realizovatelných návrhů, na které starosta postupně odpověděl, neboť přesně 
vystihovaly plánované investiční akce obce.         
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 19:05 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Pavel Tojnar                         Zdenek Medek               Ing.Roman Hrnčíř 


